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                                     Dato:  d. 16/11–2021, kl. 19.00 i SFO 
Mødeleder: Jannie       
Referat og kage: Anne                     
Afbud:   Morten, Mathilde , Line

Pkt. 142: Orientering fra:                           

1.Skoleleder 
 

2.Skolebestyrelsesformand: 

 

3.Andre: 

 

Ad. 142 

1) 

Heldigvis meget få corona tilfælde. 

Testholdet kommer nu hver mandag og i 1½ time 

 

2)  

Søren har været til møde i dialogforum med B- og U udvalget. 

Der var mange inspirerende ting i det. Søren har sendt et link, 

som man kan gå ind og se i. 

https://skolestyrelse.silkeborg.dk/DialogforumSkole/Moeder/20

21 

Fælles om børn og unge: fra 5.kl. til 9.klasse. Der laves en 

undersøgelse hos eleverne. 

Data kan måske bruges til et fælles forældremøde. 

Spændende om man kunne lave noget ”klub” lignende for 7.-

9.kl. her på Sorring skole. 

 

3) 

Busskuret flyttes. 

 

Pkt. 143: Skolens ordensregler 

Da referatet mangler, er jeg i tvivl om 

hvad vi besluttede vedr. vedhæftede 

bilag. 

Ad. 143 

 

Er rette til nu 

 

Pkt.144: Skolens trivselsmåling 

Tjek evt. nøgletal her: 

https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Ins

titutions/705004.aspx?dashboard=Trivs

el 

 

Kan vi som skole ligge bedre i 

trivselsmålingen?  

 

Sætte fokus på – hvad kan vi gøre.  

Nogle børn fylder meget, medfører også 

at lærerne bruger meget arbejdstid på 

enkelte børn. 

 

 

 

Ad. 144 

Hvordan får lærerne tid til at bruge deres arbejdstid på 

forberedelse af det gode undervisningsforløb? Kan vi hjælpe så 

det bliver mindre tid der bruges på skriftligt arbejde vedr. 

enkelte børn? 

Det med ro i undervisningen fylder meget, og det med at børn 

er bange for at nogle griner af dem fylder også. At det måske er 

ok at være anderledes. 

Gør de sociale medier noget ved børns selvopfattelse? Mange 

børn i dag vil gerne ses. 

Folkeskolen skal være et sted, hvor børn bliver dannet og ikke 

kun uddannet. 

Er elevernes sprogbrug også et problem? 

Ikke kun en opgave der foregår i skolen, men også noget der 

foregår i hjemmet. 

 

 

https://skolestyrelse.silkeborg.dk/DialogforumSkole/Moeder/2021
https://skolestyrelse.silkeborg.dk/DialogforumSkole/Moeder/2021
https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Institutions/705004.aspx?dashboard=Trivsel
https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Institutions/705004.aspx?dashboard=Trivsel
https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Institutions/705004.aspx?dashboard=Trivsel
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Fokus kunne være: 

- Der skal være ro til at lære noget i undervisningen 

- Det skal være trygt at være i skolen - i skolens 

fællesskabet 

 

 

Der skal være ro – det betyder: 

- Når den voksne taler, så taler eleverne ikke, og så rejser 

eleverne sig ikke. 

- Man forstyrrer ikke når andre taler 

(”kæft trit og retning” kan give en tryghed for alle) 

 

Vi kan jo godt sende det signal fra bestyrelsen, at de arbejder 

med noget mere struktur.  

Skolebestyrelsen vil gerne bakke op om det lærerne beslutter. 

 

Konklusion/afslutning: 

At personalet bakker op om de to indsatser – og høre 

personalets input. 

At høre elevrådets holdning. 

 

Og så tager vi punktet på igen, når det er klar. 

Succeskriteriet kunne være at vi i dette skoleår holder et 

forældremøde om emnet i dette skoleår, og at der var et par 

tiltag som skolen har afprøvet inden sommerferien. 

Elevrådet kommer med til april-mødet. 

 

Pkt. 145 Skolens indsats, når et barn 

ikke trives 

Vi aftalte på sidste møde, at jeg skulle 

orientere om skolens handleplan.  

Hvad gør skolen, når et barn ikke trives 

fagligt og/eller socialt? 

 

 

Ad.145 

 

De 5 trin: 

Der er ikke et tidsperspektiv på hvor længe man er i de 5 

niveauer.  

 

Måske et problem at mange forældre tror, at skolen er 

hjemmets hjælpere – men skolen er en myndighed – som også 

kan sige nej. Godt hvis man får en faglig god begrundelse for 

det valg der er truffet. 

 

Måske mangler der noget vedr. de elever det evt. går ud over, 

hvis et barn er udadreagerende. 

Det er en professionel vurdering hvornår forældrene kontaktes.  

Skolebestyrelsen kan kører at skolen reagerer, når der sker 

voldsomme ting. 

Der vil altid være nogle gråzoner. 

Vigtigt med åbenhed – så skolen står sammen med forældrene. 

Godt med denne snak – og at vi kalder en spade for en spade. 
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Pkt. 146: Åbent punkt og eventuelt 

-ting du undrer dig over 

-punkter, som du ønsker taget op på et 

senere møde. 

Ad.146 

Flag: Vi sender det til forældrerådet og så må de tage stilling. 

 

Bestyrelsesmøder afholdes også ved sygdom – så kan man være 

med online. 

 

Næste møde: Kunne vil tale om skolebestyrelsesvalg – kunne 

det være at de blev inviteret ind. Og hvad gør vi for at 

rekruttere nogle. 

Næste møde d. 29/11 


